
 

 Bestyrelsens beretning 
- til afdelingsmøde den 30. april 2025  

Der er gået et år siden sidst, velkommen alle sammen. 
 
Der bliver opsat hvide emhætter ved slid og udskiftning af køkkener, der er stærkere 
spjæld og trykknapper, og de er nemmere at rengøre. 
Der bliver også skiftet vask ved slid i køkkenet da de kan ilægges uden at skifte 
bordplade. 
 
Vi vil gerne opfordre beboerne om at tjekke deres tøj/lommer når der vaskes tøj, da 
der er fundet hobbykniv og diverse madrester mm. i  vaskemaskinen. 
 
Vi har observeret at pladsen ved molokkerne bliver brugt som affaldsplads ved 
fraflytning, vi må henvise til vores miljøgård hvor der er en container til større ting. 
 
Så har vi fået monteret nye radiatorer i Odinsgade 11-15. Det er blevet flot og det 
pynter. 
 
I Odinsgade har vi fået sat et bogbytteskab op, det er blevet taget godt imod af 
beboerne. 
 
Vi har sammen med afd 4 et samarbejde om beboeraktiviteter. 
 
Kom og støt op om vores Bankospil og Genbrugsbutik Havrebixen som vi har 
sammen med afd 4. 
Tak til Christian Vestergaard for at være ordstyrer i dag. 
Tak til vores Team og Stefan for et godt samarbejde. 
Tak til medarbejderne på kontoret i Kayerødsgade og beboerrådgiverne Johnny og 
Carsten. 

 

På bestyrelsens vegne  

Vivi Pedersen 
Formand 
 


